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Protokół Nr 4/2025 

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej,  

Ochrony Środowiska i Przestrzegania Prawa  

Rady Miejskiej w Opocznie 

z dnia 24 kwietnia 2025r. 

 

Posiedzeniu Komisji przewodniczyła Beata Wiktorowicz - Przewodnicząca Komisji. 

Lista obecności radnych znajduje się w teczce z posiedzeń komisji. 

 

Ad pkt 1 

Otwarcie posiedzenia.  

Beata Wiktorowicz – Przewodnicząca Komisji  – otworzyła posiedzenie Komisji i powitała 

wszystkich obecnych.  

Na podstawie listy obecności Przewodnicząca stwierdziła kworum.  

 Przewodnicząca komisji poinformowała, że Komisje Rady Miejskiej w Opocznie są 

transmitowane na żywo w internecie. Transmisja obrad odbywa się za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ad pkt 2  

 Przedłożenie porządku posiedzenia.  

 Przewodnicząca zapytała, czy ktoś z Radnych wnosi o zmianę porządku posiedzenia 

(załącznik nr 1 do protokołu).  

Tematyka posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedłożenie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z miesiąca marca br.  

4. Zaopiniowanie materiałów na sesję.  

5. Analiza stanu technicznego dróg gminnych po zimie. 

6. Raport o stanie infrastruktury pieszej i rowerowej w gminie. 

7. Zapytania i wolne wnioski. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

9. Cześć wyjazdowa – objazd ulic miasta oraz dróg wiejskich w gminie.  

Komisja przyjęła proponowany porządek obrad bez zmian.  
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Ad pkt 3 

Przyjęcie protokoły z miesiąca marca br.  

Przewodnicząca poinformowała, że protokół Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Ochrony Środowiska i Przestrzegania Prawa Rady Miejskiej w Opocznie nr 3/2025 z dnia 28 

marca 2025r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w terminie wymaganym 

Statutem Gminy, jak również projekt protokołu został zamieszczony w informatorze programu 

e - sesja.  

Przewodnicząca zapytała, kto z Radnych wnosi uwagi do protokołu nr 3/2025 z dnia 28 marca 

2025r.   

 Wobec braku uwag Przewodnicząca poddała pod głosowanie protokół w wersji 

przedłożonej z dnia 28 marca 2025r.  

Komisja głosami: za – 6, przeciw - 0, wstrz. - 0 przyjęła protokół z posiedzenia                     

Nr 3/2025  z dnia 28 marca 2025r.  

Ad pkt 4 

 Zaopiniowanie materiałów na sesję. 

A) Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

a) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Opoczyńskiemu; 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił uchwałę, która stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu. 

W dyskusji głos zabrali: radna Alicja Szczepaniak, Sekretarz Miasta Janusz Klimek, radna 

Anna Zięba, Z-ca Burmistrza Jan Zięba. 

 Komisja głosami: za – 6, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

b) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 2025 – 2043; 

Beata Pawlik – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały w sprawie  zmian Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 2025 – 2043, który stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu oraz na wniosek Przewodniczącej Komisji uchwałę w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Opoczno na rok 2025, który stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

W dyskusji głos zabrali: radna Aneta Wdówka, Skarbnik Gminy Beata Pawlik, radna Anna 

Zięba, Przewodnicząca Komisji Beata Wiktorowicz, Sekretarz Miasta Janusz Klimek, radny 

Andrzej Rożenek.  

Anna Zięba – radna - prosi, aby przed sesją oraz komisjami udostępniać radnym załącznik 

inwestycyjny przed oraz po zmianach. 

Beata Wiktorowicz – Przewodnicząca Komisji -  prosi, aby Straż Miejska przygotowała 

informację na temat stanu faktycznego monitoringu miejskiego (ilość wszystkich kamer, ile 

działa, ile wymaga naprawy, czy są przewidziane inwestycje na zakup lub remont kamer itp.) 
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Komisja głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

c) zmian w budżecie Gminy Opoczno na rok 2025; 

Komisja głosami: za – 6, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

d) określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk w Gminie Opoczno w roku 

2025; 

Andrzej Mazur – Dyrektor Wydz. Sportu i Rekreacji – przedstawił projekt uchwały, który 

stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

e) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę części nieruchomości gruntowej na czas 

nieoznaczony oraz odstąpienia od przetargowego trybu zawarcia umów dzierżawy, 

Marzanna Wojciechowska – Dyrektor Wydz. Gospodarki Nieruchomościami – przedstawiła 

projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja głosami: za – 6, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

f) wyboru Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu, Handlu  

i Usług, 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Komisja przyjęła projekt uchwały do wiadomości.  

g) wyboru Zastępcy Przewodniczącego Komisji do Spraw Rodziny, Młodzieży  

i Kultury Fizycznej, 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Komisja przyjęła projekt uchwały do wiadomości.  

h) rozpatrzenia wniosku Pani P.O. o uznanie dębu szypułkowego za pomnik 

przyrody.  

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 9 

do protokołu.  

Brak głosów w dyskusji.  

 Komisja głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrz. – 1 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

B) Bezpieczeństwo w gminie ze szczególnym uwzględnieniem przestępczości wśród 

nieletnich. Założenia na rok 2025.  



4 

 

Komisja zapoznała się z materiałem przygotowanym przez Komendę Powiatowa Policji  

w Opocznie. Materiał stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

C) Organizacja ruchu drogowego na terenie miasta i gminy w kontekście 

bezpieczeństwa.  

Komisja zapoznała się z materiałem przygotowanym przez: Wydz. Techniczno – 

Inwestycyjny Urzędu Miejskiego w Opocznie (załącznik nr 11 do protokołu) Zarząd Dróg 

Wojewódzkich w Łodzi (załącznik nr 12 do protokołu), Generalną Dyrekcję Dróg Krajowych 

i Autostrad oddział w Łodzi (załącznik nr 13 do protokołu), Zarząd Dróg Powiatowych w 

Opocznie (załącznik nr 14 do protokołu) oraz Komendę Powiatową Policji w Opocznie 

(załącznik nr 15 do protokołu).  

D) Opieka zdrowotna w Gminie Opoczno w roku 2024. 

Komisja zapoznała się z materiałem przygotowanym przez Szpital Powiatowy w Opocznie 

w zakresie działalności medycznej szpitala (załącznik nr 16 do protokołu) oraz opieki 

zdrowotnej w szkołach (załącznik nr 17 do protokołu). Ponadto Komisja zapoznała się z 

materiałem przygotowanym przez Niepubliczny Zakład Opieki Zdrowotnej „Vita – Med” s.c. 

w Opocznie (załącznik nr 18 do protokołu). 

E) Funkcjonowanie Ośrodka Pomocy Społecznej. Ocena zasobów pomocy społecznej 

za 2024 rok.  

Komisja zapoznała się z materiałem przygotowanym przez Miejsko – Gminny Ośrodek 

Pomocy Społecznej w Opocznie, który stanowi załącznik do protokołu z obrad XVI sesji Rady 

Miejskiej w Opocznie z dnia 29 kwietnia 2025r.  

F) Działania na rzecz poprawy jakości powietrza w Gminie Opoczno. 

Komisja zapoznała się z materiałem przygotowanym przez Wydział Ochrony Środowiska 

Urzędu Miejskiego, który stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  

G) Informacja z działalności jednostek OSP z terenu Gminy Opoczno za rok 2024 – 

koszty funkcjonowania OSP.  

Komisja zapoznała się z materiałem przygotowanym przez Straż Miejską w Opocznie, 

który stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  

Ad pkt 5 

Analiza stanu technicznego dróg gminnych po zimie. 

Dariusz Chrustowicz – Dyrektor Wydz. Techniczno – Inwestycyjnego – przedstawił 

informację, która stanowi załącznik nr 21 do protokołu.  

Jarosław Antoniak – Prezes PGK Sp. z o.o. w Opocznie – poinformował o działalności spółki 

PGK w zakresie utrzymania dróg gminnych.  

W dyskusji głos zabrali: radny Andrzej Rożenek, radna Anna Zięba, Przewodnicząca Komisji 

Beata Wiktorowicz, Sekretarz Miasta Janusz Klimek, Prezes PGK Jarosław Antoniak, Dyr. 

Wydz. TI Dariusz Chrustowicz.  
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Andrzej Rożenek – radny - ponawia swoją prośbę o wyrównane drogi na ul. Puchały wzdłuż 

nowo wybudowanego chodnika. Uważa również, że należy uwzględnić w zadaniach 

inwestycyjnych remont ul. Staropiotrkowskiej. 

Aneta Wdówka – radna - prosi o naprawę niewielkiego odcinka drogi w Ogonowicach (za 

wsią), która była już naprawiana w zeszłym roku, ale nie dokończona.  

Ad pkt 6 

 Raport o stanie infrastruktury pieszej i rowerowej w gminie. 

Dariusz Chrustowicz – Dyrektor Wydz. Techniczno – Inwestycyjnego – przedstawił 

informację, która stanowi załącznik nr 21 do protokołu.  

W dyskusji głos zabrali: radna Anna Zięba, radna Alicja Szczepaniak, Przewodnicząca Komisji 

Beata Wiktorowicz, Prezes ZGM Zbigniew Sobczyk. 

Andrzej Rożenek – radny - prosi, aby sadzonki, które zostały zasadzone nad zalewem były 

podlewane co drugi dzień. 

Ad pkt 7 

 Zapytania i wolne wnioski 

Anna Zięba – radna – prosi o doprecyzowanie informacji, w który miejscu odbędzie się 

spotkanie uczestników w sprawie powitania nowego pomnika przyrody w Gminie Opoczno.  

Odpowiedzi udzieliła Dyr. Wydz. Ochrony Środowiska Dominika Chybowska. 

Alicja Szczepaniak – radna – zapytała na jakim etapie jest utworzenie miejsca postojowego dla 

osoby niepełnosprawnej na ul. Westerplatte naprzeciwko starego sklepu „Andżelika”. 

Odpowiedzi udzielił Sekretarz Miasta Janusz Klimek.  

Beata Wiktorowicz – Przewodnicząca Komisji – ponawia prośbę o naprawę lampy 

oświetleniowej przy ul. Lipowa 16.  

 Ad pkt 8  

Zamknięcie posiedzenia.  

Godzina rozpoczęcia komisji 9.00, godzina zakończenia komisji 10.30 

Sesje i Komisje Rady Miejskiej są transmitowane on – line na kanale YouTube gminy Opoczno.  

Nagrania dostępne są na stronie internetowej www.opoczno.esesja.pl 

 

Następnie Komisja udała się na wyjazdową część posiedzenia, podczas której radni 

udali się do Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej, gdzie zapoznali się z działalnością 

Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych, a także odbyli objazd dróg 

znajdujących się na terenie Gminy Opoczno.  
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Przewodnicząca Komisji  

                                                                                      Beata Wiktorowicz 

 

 

 

Protokołowała: 

A. Firmowska 

Podinspektor w Biurze Rady Miejskiej 

 

 

        

 


